

**KVELDE MENIGHETSRÅD 2019-2023:**

Lena Våtvik, Pål Gjone, Bente Sundby, Mari Aagot Stålerød, Sissel Roligheten, Kari Lysebo og Randi Abelsen Woldseth.

Varamedlem: Ragnar Krømcke

**REFERAT KVELDE MENIGHETSRÅD**

<b>Møtedato</b>	<b>25.02.20</b>
<b>Møtetid</b>	<b>Kl. 19.00</b>
<b>Møtested</b>	<b>Kvelde kirke</b>

**Åpning v/Ragnar**

**Servering v/Ragnar**

**”Prestens minutter”**

**SAK 11/20 Godkjenning av referat**

Kari printer ut referatet for underskrift til neste møte

**SAK 12/20 Søknad fra Tore Ørjasæter ang projektor til kirken: takker vi ja til tilbudet Ragnar sendte oss på e-post?**

Projektor, lerret og takfeste vedtar MR og kjøpe og bruker av kontoen Kvelde Vel. Ragnar tar mål til lerret. Kostnad opptil 10000kr.

**SAK 13/20 Fellesmøte tirsdag 3.mars kl.18.30**

- **Praktisk planlegging av møtet.**
- **Idemyldring inntektsmuligheter og utgiftsreduksjoner rundt menighetsbladet.**

Bente finner tre fellessanger, Kari, Sissel og Mari baker, Pål, Lena og Kari forbereder møtet.

**SAK 14/20 Sportskapellet: fellesmøte 4.mars. Se skriv som er vedlagt.**

**Gave til drift av sportskapellet? Kan vi bidra?**

kapellet en gang i året. Bente kontakter Steinar Næss om han kan møte 4.3 og gi tilbakemelding Lena svarer på e-post fra Sportskapellet og Kvelde menighet opprettholder bruken av fra møtet

**SAK 15/20 150 års jubileum 2021: Jubileumsgudstjeneste forslag søndag 17.okt? Når vi har landet dato sender Lena invitasjon til biskopen og prost.**

Vi foreslår 3. oktober eller 31. oktober.

**SAK 16/20 Årshjulet: noe vi må ivareta før neste møte?**

Årsmelding 7. mars. Ansvar Kari

**SAK 17/20 Ved Bente: Vi vedtar økonomireglement.**

Økonomireglementet videreføres i sin nåværende form.

**SAK 18/20 Ny representant fra menighetsrådet velges til menighetsbladet.**

Tenker over hvordan vi kan løse dette sammen på en god måte til neste møtet

**SAK 19/20 Nytt bygg: Idemyldring rundt muligheter og ønsker hvis fornyelse av toalettbygget utenfor kirken blir aktuelt. Pål gir oss siste nytt- hvis det er noe.**

Pål tar kontakt med Magne Heum og informere på neste møte

**SAK 20/20 Forslag kommet fra Lena og Jørn: nytt flygel i kirken. Hva tenker vi om det?**

Lena og Jørn kartlegger hva dette vil innebære. En langsiktig oppgave.

**SAK 21/20 Inspirasjonskveld med Biskop Jan Otto Myrseth tirsdag 14.april. Tema- gudstjenestelivet i menighetene.**

Invitasjon til menighetsrådene som vi bør delta på. 18.30 til 21.30 på Volds Minde

**SAK 22/20 Eventuelt?**

Gudstjeneste er planlagt av Hedrum Bygdetun 28. juni. Randi tar kontakt med Odd Bjerke og avklarer dato som passer til oppsatt gudstjenesteliste

Møte 4.3 angående nytt elektrisk anlegg i Kvelde Kirke. Lena og Pål deltar.

Glassplate til alteret. Pål undersøker med glassmester Blomkvist.

Frivillige fest? Skal vi gjøre litt stas på dem? Hvem tenker vi å invitere? Vi tenker på dette til neste møte.

Referent Kari S. Lysebo

29.02.20